

## 《单词百科:supplier是什么意思?supplier怎么发音?supplier的解释和用法》

英语单词supplier是什么意思?supplier怎么读?supplier怎么发音?简答网为您整理了supplier的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### supplier怎么读

supplier的读音:[s ə ' pl aɪ ə (r)]

### supplier的意思

1、n.供应商;供应国;供应者, 供给者;补充者;

### supplier的相关词组

1、oil supplier 加油工;

2、beneficiary supplier 受惠供应国;

## supplier的近义词

- 1、 **contractor** n.订约人;承包商;
- 2、 **dealer** n.商人;发牌人, 庄家;以某种方式待人的人;经销商;
- 3、 **merchant** n.商人;店主;…的爱好者;
- 4、 **provider** n.供应者, 提供者, (尤指) 维持家庭生计者;
- 5、 **purveyor** n.承办商, 伙食承办商;

## supplier的双语例句

1、 DIT basically is at the sale by semiconductor supplier fiducial reach program of national natural resources.

DIT首要被半导体供给商用于发卖基准及国家资本规划.

2、 Japan is Asia's dominant supplier of imports and technology.

日本是亚洲进口货物和技术的最大供应国。

3、 Dol International was set up in year 2006, we are professional stone product supplier.

纵横建材有限公司创建于2006年,  
是一家致力于石材的开发和装饰应用的专业石材产品供应商.

4、 Organizations are at a disadvantage if they become overly dependent on any powerful supplier.

如果一个组织过分依赖一个强有力的供应商,它将处于不利境地.

5、 Do supplier performance evaluation and management for quality, price, delivery and development area periodically.

对供应商就品质, 价格, 出货与开发等方面进行定期性的评估与管理.

6、 We Are Supplier Of Quality Foam Board, For Advertising Purposes.

我们供应优质泡沫板, 作广告用途.

7、 It constructs an integrated inventory model including one supplier and one retailer.

摘要建构包含一个供应商和一个零售商的整合库存模型.

8、The transistor pulse generator power supply is now commonly employed as a UEDM power supplier.

晶体管脉冲发生器电源共同地现在被使用如同UEDM力量供应商.

9、Coach the gage planning, assessment and approval of supplier.

指导供应商检具策划, 审核、批准供应商检具设计.

10、a leading supplier of computers in the UK

英国一家主要电脑供应商

11、Payables requires a tax reporting site for each 1099 supplier for income tax reporting purposes.

应付系统要求1099供应商作为所得税供应商.

12、By changing its supplier, the company saved thousands of pounds in import duty.

更换供货商之后, 这个公司省下了数千英镑的进口税.

13、They struck a deal with their paper supplier, getting two years of newsprint on credit.

他们同纸张供应商达成协议, 可赊购两年的新闻用纸。

14、The organization shall ensure the adequacy of specified requirements prior to their communication to the supplier.

组织与供货商沟通前,应确保所规定需求内容的适当性.

15、Performs quality inspection on supplier site, make all the shipping parts meet product standard and requirement.

在供应商现场对批量生产的产品进行检验, 确保出货的产品满足产品标准及要求.

16、Responsible for supplier assessment, raw material receipt and inspection.

负责公司供应商审核, 原材料接收和检查.

17、David: That's great! I'll bet our artificial sweetener supplier is really happy!

大卫: 那太好了! 我敢肯定,我们的人造甜料供应商会感到十分高兴的!

18、Second, rural residents'information acquire channel and supplier have substantial connection with their career.

其二, 农村居民的信息获取途径及部门与其职业有着密切关系.

以上是简答网为您整理的supplier怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于supplier的用法、supplier的释义、supplier的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/supplier>

